

Title (en)  
Multicompartment package.

Title (de)  
Zumindest zwei Kammern aufweisende Packung.

Title (fr)  
Emballage présentant au moins deux compartiments.

Publication  
**EP 0190385 A1 19860813 (DE)**

Application  
**EP 85101314 A 19850207**

Priority  
EP 85101314 A 19850207

Abstract (en)

1. A packet having at least two chambers for separately housing different fillings, characterised in that the chambers (30, 31) are formed at least from one bag (32) and one bag part (37) having a shaped base (17), that on one outer narrow face (35) of the finished bag (32), having only one chamber (30), is arranged the bag part (37) with the same shaped base (17), same height (33) and the same fold width, i.e. thickness (40) from the front flat face (18) to the rear flat face (19), and any desired width (34) of the flat faces (18, 19), that the bag part (37) has been obtained from the perpendicular section of a finished bag through its flat faces and parallel to its fold edges and that the sectional regions of the bag parts (37) are glued and/or sealed together in the region of the fold edges (36) of the finished bag (32).

Abstract (de)

Die Packung 5 weist zur getrennten Aufnahme verschiedener Füllgüter zumindest zwei Kammern 30,31 auf, die von Beuteln 32 oder Teilbeuteln 37 mit einem Formboden 17 gebildet sind. An einer Schmalseite 35 eines nur eine Kammer 30 aufweisenden, fertig hergestellten Beutels 32 ist ein Teilbeutel 37 mit demselben Formboden 17 gleicher Höhe 33 sowie derselben Faltenbreite, d.h. Dicke 40 von der vorderen Flachseite 18 zu der rückwärtigen Flachseite 19 und mit beliebiger Breite 34 der Flachseiten 18, 19 angeordnet. Der Teilbeutel 37 entsteht durch einen senkrechten Schnitt durch eine fertig hergestellte Packung, und zwar durch deren Flachseiten 18,19 sowie parallel zu den Faltkanten 36. Die Schnittbereiche der Teilbeutel 37 im Bereich der Faltkanten 36 des fertigen Beutels 32 sind hierbei miteinander verklebt und/oder gesiegelt.

IPC 1-7  
**B65D 30/22; B65D 81/32**

IPC 8 full level  
**B65D 30/22** (2006.01); **B65D 81/32** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 31/12** (2013.01); **B65D 81/3261** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 2323531 A1 19741128 - HAUCK ALBERT
- [A] US 4312473 A 19820126 - HOELLER HANS
- [A] FR 1476338 A 19670407

Cited by  
DE102013008978B4; US5149202A; US5832698A; US4759467A; GB2213794A; GB2213794B; DE4318312A1; US5758766A; EP0657367A3; WO03104098A1; DE102013008978A1; KR101272954B1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0190385 A1 19860813; EP 0190385 B1 19880727**; DE 3563941 D1 19880901

DOCDB simple family (application)  
**EP 85101314 A 19850207**; DE 3563941 T 19850207